
2024-10-09


Styrelsemöte 2024-10-09 
Tid och plats: 9e Oktober, 2024. Rindögården, kl 18:30. 
Närvarande: Åsa Blanc (Telefon), Jan Ögren, Kim Burgestrand, Sandra Åkerling, 
Viveka Hiort af Ornäs

Frånvarande: Elisabeth Nordström, Ellen Gorgiev, Sandra Bjermqvist

Vid protokollet: Kim Burgestrand

Justeras: Åsa Blanc 

Åtgärdspunkter, följ upp nästa möte

• Hur har arbetet kring hemsidan fortskridit? (Åsa)

• Hur har arbetet kring Instagram-kontot fortskridit? (Viveka, Kim)

• Hur ser det ut med städning till Rindögården? (Sandra B, Janne)

• Rindö västra, bussar och färjan, SL. (Janne)

• Medlemsantal och Rindögården. (Kim)

• Rykte kring snickeriet. (Viveka)

• Plats för avslutningsmiddag. (Sandra Å)

• Planer för Midsommar 2025.


Genomgående föregående protokoll

• Inga kommentarer.


Föreningens kommunikationer

• Tillgängliga kanaler: Hemsida, Facebook, anslagstavlor.

• Hemsidan ska uppdateras ytterligare.

• Åsa ska uppdatera hemsidan, modernisera, släcka ner gammalt. 
• Den bör fungera i mobilen.


• Ett Instagram-konto för Rindöborna lyftes.

• Syfte: Mer spridning, nå ut till fler, mer uppmärksamhet till föreningen.

• Möjlighet att göra mer riktade reportage kring Rindöbor. Personliga porträtt.

• Idéer kring takeover av konto under en begränsad tid, t.ex. en vecka.

• En mindre anonym kanal med en mer mänsklig anknytning.


• Rindöborna har länge jobbat traditionellt, föreningen är öppen för förändring.

• Viveka åtar sig att driva Instagram-satsningen.


Rindögården

• Kim drog en generell genomgång.

• Ny ledningsgrupp har startats: Kim, Sandra B, samt en tredje person.

• Hemsida har kommit upp: www.rindögården.se

• Tre tillfällen öppet hittills, fjärde gången nu på fredag.

• Ca 30 barn vid varje tillfälle, 15 i åk 4-5 och 15 i åk 6.

• Mycket uppskattat av barnen, hört från både barn och föräldrar.

• Krävs minst två vuxna, gärna tre ifall övervåningen ska husera åk 6.

• Arbetet fortskrider, det finns mycket att göra för ledningsgruppen.
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• Huvudsakliga problemet är engagemang från barnens föräldrar. Ingen hör av sig till 
ledningsgruppen om att ställa upp en kväll. Det måste jagas.


• Kommunikationen verkar nå ut till föräldrarna, men får ingen återkoppling.

• Kim har kontakt med tredje person som jobbar för Vaxholms stad kring projektet 

"Hållbart, socialt och aktivt liv i Vaxholm", och ska träffas med denne för att berätta om 
Rindögården.


• André Wallin har hört av sig till Kim angående att besöka Rindögården en ordinarie kväll. 
Kim har föreslagit 25e Oktober. 11e September sade André att han ska kolla datumet och 
återkomma.


• Åsa har skickat in dokument för bidrag 2025 till kommunen.

• Janne gjorde en genomgång av Rindögårdens ekonomi:

• Bidrag för hyran har kommit in.

• Hyresavi har inte kommit.

• Janne har skickat två mail och påmint.

• Troligtvis samma hyra från föregående år.

• André påstår att det ska komma, men det var över 4 veckor sedan.


• Intäkter och kostnader.

• Inköp för ca 6400 kr, framförallt kiosk.

• Intäkter för ca 5200 kr från kiosken.

• Kiosken är full, så vi ligger neutralt till i kassan.

• Lokalen har lånats till barnkalas, klassfest, och vägförening.


• Det misstänks finnas nycklar till Rindögården på Rindö, och att lokalen eventuellt nyttjas 
utan Rindöbornas vetskap. Janne har omhändertagit en nyckel.


• Sandra B ska kontakta lokala städbolag angående städning på gården, 2 ggr/månad.

• Kim påminner Sandra om att återkoppla till Janne. 

Rindö högar

• Senaste beskedet: massor får läggas, men ej bygga på befintliga högar.

• Janne har varit i kontakt med förvaltningen, men fått icke-svar i form av ärendenummer 

och och "ärendet har skickats vidare till handläggarna".

• Vite delades ut, men drogs tillbaka. Kommunen var osäker och oroliga för 

skadeståndsskyldighet.

• Befintliga högar har plattats ner, och sedan byggts på.

• Kommunen har siktats i området, oklart i vilket syfte.

• Kommunen har aktiv enkät kring Östra Rindö:

• https://www.vaxholm.se/bygga-bo--miljo/stadsplanering/detaljplanering/pagaende-

planarbeten/rindo/program-for-ostra-rindo


Kommunikationer

• Janne har skickat synpunkter och förfrågningar till SL.

• Förslag: fördröj bussen vid Rindö västra, så att den kan vänta in färjan och eventuellt 

båt, så att den inte åker tom till andra sidan ön.

• SL har gett standardsvar: det är svårt, det finns annat att ta hänsyn till, osv.


• Janne har skickat fler påminnelser, och fått ett ärendenummer. Fortsätter att påminna om 
ett tydligt svar från SL.

• Bussen har ett fönster på 15-30 minuter där den står still i slutet på sin rutt. Tid bör 

finnas.

• Åsa har fått liknande svar i tidigare möten med kommunen och SL/Arriva.


Övrigt

Midsommar 
• Rindöborna kör midsommar 2025, Kim kan vara samordnare.
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• Följ upp på kommande möten.

• Plan och kommunikation redo inför årsmötet.


Vägkameror 
• Rindöborna har bett om hastighetskameror flera gånger tidigare.

• En tredje person på Rindö engagerar sig kring hastighetskameror.

• Inga tydliga svar ännu. 

Rindö västra 
• Följ upp nästa möte.


Medlemsantal Rindöborna 
• 95 hittills.

• Kim dubbelkollar Rindögårdens deltagare. De ska alla vara medlemmar.

• SMS-utskick vid början på nästa år, påminnelse om förnyelse.

• Uppföljning nästa möte. 

Rykte: Snickeriet. 
• Viveka kollar upp.


Elfärjan 
• Senaste ordet är våren 2025.


Hotellet

• Inget nytt.


GC-vägen 
• Kommunen startade inte i år, skyller på att Roslagsvatten är försenade.

• Kommunen hävdar att det startar igång till våren, men saknar tidsplan.


Nästa möten 
• 21 November, 18:30 - 19:30.

• 12 December, middag med föreningen.

• Sandra Å kollar upp eventuell plats. 

Möten våren 2025 
• Datum för möten under våren 2025 sätts nästa möte, 21 November.

• Datum för årsmöte sätts även det 21 November.
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